香港女童軍總會
港島地域
紀念布章設計比賽 2025-26
為鼓勵女童軍發揮創意，設計具特色的自家紀念布章，港島地域將舉行紀念布章設計比賽。得獎作品或會製作成紀念布章，給予參加地域及區內活動的女童軍及領袖以作紀念。詳情如下：
	一. 參加資格
	港島地域已宣誓之小女童軍、女童軍、深資女童軍、領袖及領隊

	二. 主題
	港島特色建築物

	三. 作品要求
	1. 作品必須包括香港女童軍總會徽號、「香港女童軍總會港島地域」及「2025-26」的字樣。

2. 作品接受手繪或電腦繪製。

3. 色彩：最多採用 10 種顏色。

4. 設計尺寸不大於 8 cm x 8 cm、形狀不限。

請參閱總會「設計紀念章/紀念品申請指引 」: 

https://hkgga.org.hk/tc/resources/application-guidelines-souvenir-items-and-badges_c

	四. 組別
	比賽分為3組：

1. 小女童軍組

2. 女童軍及深資女童軍組

3. 領袖/領隊組

	五. 獎項 
	· 每組設優勝獎 1名 及 優異獎 6名 

優勝獎
優異獎

最踴躍參賽

隊伍獎

最高分作品得獎者

書券
$250
$100

-

-

紀念布章

10個

1個

20個

20個

· 參加者均可獲參與證書及紀念布章1個

	六.評分準則
	· 切合主題 40%
· 構圖 30%
· 創意 30%
*由各組別優勝作品中選出最高分設計製成紀念布章

	七. 報名辦法
	1. 所有作品必須連同參加表格 (本文件P.2) 電郵至maggie.tang@hkgga.org.hk，電郵主題需註明「港島地域紀念布章設計比賽 2025-26」。

2. 取錄名單將會上載總會網頁，請自行瀏覽總會網頁，資料將每星期三、五作更新。

3. 如作品以電腦軟件繪製，請以jpg檔案提交，解像度不少於 600 dpi。如提交電子設計之作品被選出製成紀念布章，參加者需於通知得獎後提交電子設計檔案（ps.或ai.）

	八. 截止交件日期
	2026年1月16日 （星期五）

	九. 注意事項

	1. 所有作品必須為原創，不得抄襲。

2. 每位參賽者只限提交 1 份作品。

3. 所有參賽作品一經遞交概不獲發還。

4. 所有參賽作品之使用權、修改權歸香港女童軍總會港島地域所擁有。

	十. 查詢
	如有查詢，請致電2359 6869與地域職員鄧小姐聯絡。


香港女童軍總會
港島地域
紀念布章設計比賽 2025-26
參加表格
	參賽組別：
	□ 小女童軍組
	□ 女童軍及深資女童軍組
	□ 領袖/領隊組

	姓名：
	(中文) 
	

	
	(英文) 
	

	隊號：
	

	聯絡電話：
	

	電郵：
	(參加者) 
	

	
	(隊伍領袖) 

(小女童軍、女童軍及

深資女童軍組適用) 
	

	設計意念：
	

	設計圖樣：
	


Hong Kong Girl Guides Assocation
 Island Region
Souvenir Badge Design Competition 2025-26
	Target
	Brownies, Guides, Ranger Guides, Guiders and Leaders in Island Region 

	Theme
	Featured Buildings in the Hong Kong Island

	Requirements
	The design should include the emblem of HKGGA, the wordings of「香港女童軍總會港島地域」AND「2025-26」

We accept both digital file and hand-drawn submission

Colour: Maximum 10 colours

The design should not be more than 8x8cm, no limit in shape of the badge. For details, please refer to: https://hkgga.org.hk/en/resources/application-guidelines-souvenir-items-...

	Sections
	The competition is divided into 3 sections:

1. Brownies Section

2. Guides and Ranger Section

3. Guiders and Leaders Section

	Awards
	· There will be 1 winner and 6 merit awards in each section.

Winner
Merit Award
Most Enthusiastic 

Participating

 Unit Award
The Highest Score Winner
Book voucher
$250
$100

-

-

Souvenir badges
10

1

20

20

· Each participant will receive a participation certificate and 1 souvenir badge. 

	Scoring Criteria
	· Theme: 40%

· Design: 30%

· Creativity: 30%

The design which score the highest among winners of each section will be chosen to be the design for printing.

	Submission
	1. The design should be submitted with the application form (P.2) by email to maggie.tang@hkgga.org.hk.
2. Admission list will be updated every Wednesday and Friday.
3. For digital design, output file should be in JEPG format (at least 600 dpi). If the design is chosen for printing, the applicant will be asked to submit ps. or ai. file.

	Deadline
	16th January 2026 (Friday)

	Remarks
	1. The design need to be original.
2. Each participant can only submit one design.
3. Submitted design will not be returned.
4. The right of usage is owned by Island Region.

	Enquiry
	If there is any enquiry, please contact Ms Maggie Tang at 23596869. 
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